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Protokoll 
Sammanträde med GFS styrelse 7 – 2022/2023 

 

Tid:  17 April 2023, 13:00 (beräknad sluttid 16:00)   

Plats:  Kungsgatan 11, Mötesrum Akademihälsan.  

Närvarande: 

Anton Johnsson, GFS ordförande  
Adnan Jordamovic, GFS vice ordförande  
Emma Johansson, ledamot Göta Studentkår 
Leonie Magnusson, ledamot Konstkåren 
Adam Andersson, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår 
Klara Johansson, ledamot Handelshögskolan i Göteborgs Studentkår 
Emelie Lemann, ledamot Chalmers Studentkår 
Viktor Kjellsson, suppleant Chalmers Studentkår 

 

§ 1  Preliminärer 

  
§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

  

 Mötet förklaras öppet 13:09. 
  
§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

  

 Presidiet föreslår 
Anton Johnsson till mötesordförande 
Adnan Jordamovic till mötessekreterare 
Adam Andersson till justerare 
Klara Johansson till justerare 
 
Styrelsen beslutar 
att välja Anton Johnsson som mötesordförande 
att välja Adnan Jordamovic som mötessekreterare 
att välja Adam Andersson som justerare 
att välja Klara Johansson som justerare 

  
§ 1.3 Godkännande av föredragningslista 

  



  

2023-04-28 

 

 

 

 

Sida 2 av 5 

 

 Presidiet föreslår 
att lägga till övrig punkt 5.1.1 presidiematerial 
att godkänna föredragningslistan. 
 
 
Styrelsen beslutar 
att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar. 
 

  
§ 1.4 Föregående mötesprotokoll 

  

 Styrelsen beslutar 
att godkänna föregående mötesprotokoll och lägga till i handlingarna. 

  
§ 1.5 Mötets offentlighet 

  

 Styrelsen beslutar 
att hålla mötet öppet. 

  
§ 1.6 Mötets beslutsmässighet 

  

 Styrelsen beslutar 
att vi är beslutsmässiga. 

 

§ 2  Rapporter 

  
§ 2.1 Rapport från GFS presidium 

  
Se bilaga “Rapport från GFS presidium”. 
 

  
§ 2.2 Presidiebeslut 

  

 Inga presidiebeslut föreligger. 

  
§ 2.3 Rapport från Kårerna 

  

 HHGS: Jobbar med lite allt möjligt, förebereder inför årsmöte som är i 
Maj. Sysslat med bokslut etc.  
Strategihelg kommer. För att lägga fram motioner. Att hitta folk till GFS 
och GUS.  
 
Chalmers: Avslutar arbeten, får sina efterträdare på lördag. Planerar 
överlämning. Arbetar för att avsluta VP punkter m.m.  
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Konstkåren: Olika fika och tacksittningar, fester m.m. 6 veckor framåt. Lite 
stressigt att hitta tid för allt och alla. FUM om 3-4 veckor. Stressad över alla 
valberedningsgrupper.  
 
Göta: KonstFUM igår, röstat in flera men många bordlagda. Förbereder 
inför SFS. Många kårer som har presidiekandidater. 
 
SAkS: Jobbat mycket med verkställande beslut. Mycket planering inför 
vårbalen som var i helgen. 
 
Styrelsen beslutar 
att lägga till en övrig punkt 5.1.1 Hyresgästföreningen 
att lägga till en övrig punkt 5.1.2 Information från valberedningen 
att godkänna föredragningslistan med ovan beslutade ändringar 

  
§ 2.4 Rapport från GBG7000+ 

  

 Se bilaga “Rapport från GBG7000+”. 

  
§ 2.5 Rapport från SGS 

  
 Ingen rapportering föreligger. 
  
§ 2.6 Övrig Rapportering 
  
  

§ 3  Beslutsärenden 

  
 Inga beslutsärenden föreligger. 
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§ 4  Diskussionsärenden 
  

§ 4.1 Medlemsavgift och Preliminär budget 

  

 Olika förslag på kommande års GFS budget. 4 olika fall, 5.5kr/hst, 6 

kr/hst, 6.5kr/hst samt med arvode 40% av prisbasbelopp. Se ”Bilaga 2 – 

Budgetförslag”. 

 

Ett av förslagen innebär att höja för att utöka presidialernas arvoden och 

öka atraktiviteten för presidialposterna. Anton tycker att det bästa vore att 

höja presidialposten. SAkS samt HHGS ställer sig positiva till förslaget och 

Viktor samt Emelie undrar om inte engagemanget skall vara den drivande 

frågan. De flesta ställer sig positiva till att höja arvodet till 40% men arbete 

för ta fram 2 förslag på budgetar till nästa STYM där den på 6.5kr/HST 

dras ner på budgetposter som inte är nödvändiga. 

  

§ 4.2 Lättade byggregler 
  

 Skilda åsikter kring byggreglerna, vissa ser positivt till förändringar i buller- 

och ljusregler och varierar beroende på måttstocken för hälsopåverkan. För 

rullstolsanpassning ser de flesta positivt till förenklingar kring dessa 

byggregler men ser gärna att anpassade boenden prioriteras. Chalmers 

ställer sig till förslag om allmänna handikapsannpassade ytor/toaletter vid 

bostäder som inte är tillgänglighetsanpassade, men ser helst att det inte 

tummas på anpassning. 

  

§ 5  Övrigt 
  

§ 5.1 Övriga frågor 

  

§ 5.1.1 Hyresgästföreningen 
  
 Rådgivande punkt. Anton har pratat med hyresgästföreningen och de vill 

rikta sig mot studenter. Jobba gentemot SGS. Detta är en intressekonflikt 
för GFS, men däremot vill de även arbeta gentemot andrahandsmarknaden 
och vill gärna stå ute på Campus med jagvillhabostad.nu. 
De vill ha en möjlighet att ha ett seminarie/diskussionsforum öppet i en 
aula eller dylikt framför studenter. De vill även hålla “crash courses” i 
hyresgästers borätt och starta ett forum för att diskutera bostadsfrågor med 
studenter. Kårerna ställer sig högst tveksamma till samarbete med 
hyresgästföreningen. 

  

§ 5.1.2 Information från valberedningen 
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 Svårt att hitta folk. Det ligger framme att någon från Konstkåren är 
intresserad. Pratat med någon från Handels som också är intresserad, men 
fortfarande osäkert ställd. 

  
§ 5.2 Kommande möte 

  

 Extrainsatt STYM9 - 7 Juni via Zoom/Meets kl. 16:00. 

 

Nästa möte STYM8 är satt den 10:e Maj kl. 13:00. 

  
§ 5.3 Mötesutvärdering 

  
§ 5.4 Mötets avslutande 

  

 Mötet avslutas 15:29. 
  

 
Justering av protokoll 
 
 

 

  

Anton Johnsson,  
Mötesordförande 

 Adnan Jordamovic,  
Mötessekreterare 
 

 

 

  

 

Klara Johansson, 
Justerare 

 Adam Andersson,  
Justerare 
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